
Generalforsamling i Aalborg Rideselskab den 9. marts

Hyggeligere kan en generalforsamling næsten 
ikke være. Vi var nemlig samlet i AG´s 
selskabslokaler, hvor AG havde dækket det 
fineste forårsbord. Oldfrue Lena havde sørget for 
højtbelagt smørrebrød med efterfølgende kaffe og
meget fine, friske småkager, der smagt, som om 
de lige var kommet ud af ovnen.

Hygge og mad bliver ikke glemt i Rideselskabet, 
men det vigtigste var dog generalforsamlingen. Vi
var desværre kun 14 deltagere, hvilket er noget 
færre end sædvanlig, men så var det dejligt, at vi 
kendte årsagen. Det var heldigvis ikke mangel på 
interesse, der spillede ind, med Hingste Kåringen 
i Herning og influenza. Hanne kom drønende lidt 
sent, men pyt med det for så steg 
underholdningsværdien en tak.

Som altid var der mange gode indlæg og livlige 
diskussioner, hvilket ikke gjorde det let for 
dirigent Claus og referent Gitte. Nogle mente, at 
formanden var for lang i spyttet og snakkede for 
meget, men han nød, at der denne ene gang om 
året er en dirigent, så det er muligt at snakke 
færdigt, inden ivrige (kvindelige) medlemmer 
afbryder med vigtige indlæg om emnet eller noget
helt andet.

Det var rigtig dejligt, at vi fik sat datoer på mange
af årets kommende aktiviteter, samt at mange 
ganske frivilligt meldte sig som tovholdere.

Tiden går jo hurtigt i godt selskab, så inden vi 
havde fået set os om, var der vist smuttet 4 timer.

Referent Per
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